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Nastavak na 2. strani

OTVOREN WINTER FEST
U organizaciji JKP „Subotičke pijace“ se treći put održava 

božićno-novogodišnji vašar, koji je 5. decembra otvorio gospodin 
Jene Maglai, gradonačelnik Subotice. On je tim povodom rekao:

- Nadam se da će ovaj vašar postati tradicionalan i da će podići 
nivo dočeka i proslave božićnih i novogodišnjih praznika, a treba ga 

uvrstiti i u turističke programe grada, 
naročito što se tiče gastronomske 
ponude. Svi veliki gradovi u svetu 
organizuju ovakve vašare i mislim 
da Subotica zaslužuje jednu ovakvu 
manifestaciju. Zahvaljujem se 
gospodinu Bodrogi Beli i Javnom 
komunalnom preduzeću „Subotičke 
pijace“ što su organizovali ovako lep 
vašar. Nadam se da će sledećih godina 
biti na još višem nivou – rekao je 
gradonačelnik. 

Da podsetimo, prvi „Winter Fest“ 
je održan u zakupljenim drvenim kućicama, a prošle godine  
kupovinom drvenih kućica lokalna samouprava je doprinela 
podizanju kvaliteta usluga i prodaje na božićno-novogodišnjem 
vašaru.

Ove godine na takozvanom „Malom korzou“ postavljeno je 
pedesetak drvenih kućica, tipskih tezgi i paviljona, a na vašaru 
– koji će biti otvoren sve do 14. januara 2014. godine – učestvuje 
preko 60 izlagača – prodavaca i trgovaca. 

U programu svečanog otvaranja božićno-novogodišnjeg 
vašara učestvovali su članovi Zanatskog kulturno-umetničkog 
društva „Erne Lanji“ iz Subotice i Tamburaški orkestar Hrvatskog 
kulturnog centra „Bunjevačko kolo“. 

TEŠKA ALI USPEŠNA GODINA
Belu Bodrogija smo u svojstvu ovlašćenog lica zamolili, da dâ 

ocenu 2013. godine. Sujevernima broj 13 znači nesreću.
- Ne mogu reći, da nisam sujeveran, ali u mom životu broj 

13 nikad nije doneo nevolju, probleme. Meni broj 14 je znao 
stvarati probleme. Dakle, bez obzira 
na sujeverje, mogu reći da 2013. godina 
za JKP „Subotičke pijace“ nije bila 
ništa lošija od prethodnih, štaviše... 
Upoređujući rezultate sa drugim javnim 
komunalnim preduzećima, a kao 
predsednik upravnog odbora Poslovnog 
udruženja pijaca Srbije i sa srodnim 
preduzećima, mogu reći da nemamo 
razloga za žalopojke. Mnoga preduzeća 
će zbog loših odluka, promašenih 
investicija i nepotrebnog povećanja 
broja zaposlenih godinu završiti sa 
negativnim finansijskim rezultatima. 

Mi smo u JKP „Subotičke pijace“ stalno zagovarali princip da 
zadatke treba rasporediti na postojeći broj zaposlenih, i tvrdim, 
da su zaposleni u ovom preduzeću od njegovog osnivanja znatnim 
dodatnim radom doprineli postizanju pozitivnih rezultata. U 
nedavnim razgovorima sa predstavnicima lokalne samouprave 
smo konstatovali, da spadamo među ona malobrojna javna i javna 
komunalna preduzeća, u kojima nije povećan broj zaposlenih, 
a prihvatali smo nove i nove obaveze. Mislim tu na organizaciju 
sajmova, vašara: Međunarodni i regionalni sajam privrede 
odnosno božićno-novogodišnji vašar je doneo nove obaveze i još 
više posla. Na primer, na montaži drvenih kućica za Winter Fest 
radili su ne samo malobrojni zaposleni na održavanju, nego izvan 
radnog vremena i referenti naplate iz komercijalnog sektora. Za 
postavljanje kompletne infrastrukture i prodajnih jedinica imali 
smo na raspolaganju svega tri dana, a to se ni najmanje ne oseća u 
izgledu, opremljenosti zimskog vašara. Ne znam dokle ćemo moći 
držati ovaj usiljeni tempo, jer i u toku „normalnog“ režima rada 
moramo uzeti u obzir godišnje odmore ali nažalost i izgubljene 
dane zbog bolovanja, pa u tim slučajevima izostanak i jednog 
čoveka može predstavljati problem. Upravo zbog toga namera nam 
je da od lokalne samouprave za sledeću godinu zatražimo odobrenje 
za umereno povećanje broja zaposlenih. Baš takvom pristupu se 
može zahvaliti činjenica, da je JKP „Subotičke pijace“ prethodnih 
godina uvek završilo godinu sa pozitivnim rezultatom, a već dugi 
niz godina razni propisi itekako sputavaju, otežavaju naš rad. 
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Nastavak sa 1. strane Prodavci o Winter Fest-u
5. decembra je otvoren Winter Fest, na kojem se kupcima 

nude pokloni i ukrasni predmeti, jele i piće u skladu sa 
božićno-novogodišnjim praznicima. Ponuda je kvalitetna i 
raznorodna, od jednostavnih i jeftinih poklona do umetničkih 
rukotvorina sve se može naći na tzv. „Malom korzou“, gde u 
pedesetak prodajnih jedinica (drvenih kućica, stilskih tezgi 
i paviljona) oko 60 izlagača, prodavaca dočekuje kupce.  O 
iskustvima prvih nekoliko dana govore prodavci na Winter 
Festu.

ELVIRA SERDA, licitar
- Naši licitarski kolači, proizvodi su ručne izrade, cele 

godine se bavimo ovim poslom, a za Božić se posebno 
pripremamo, jer se taj praznik ne 
može zamisliti bez medenjaka.  
Pored Winter Festa redovno 
učestvujemo i na Interetno 
Festivalu. 

Učestvovali smo i na 
prošlogodišnjem vašaru, jer 
nam iskustva govore da ljudi 
traže naše proizvode i da su 
željni dobrog kvaliteta. I mi se 
radujemo što postoji potražnja 
za licitarske proizvode koji se 
prave na tradicionalan način, 

koji su ukusni i lepi, i da ne postoji potražnja samo za raznim 
kineskim sjajnim-svetlećim stvarčicama.   

Proizvodnja medenjaka nema dugu tradiciju u našoj 
porodici, ali ih pravimo po staroj recepturi moje bake, a i 
ukrašavanje licitarskih kolača je u skladu sa specifičnostima 
naše regije.

Sa prometom prvih dana sam zadovoljna, vašar ima mnogo 
posetilaca, a na mom štandu ljudi će naći ukusne ukrase, 
poklone već i za 50 dinara.

Nadam se da će promet i nadalje biti na istom nivou, ali bez 
obzira na promet naši proizvodi će se nalaziti u ponudi Winter 
Festa do 23-24. decembra.

GABOR ĐERĐ, vlasnik radnje „Pipi Star”
- Prvi put učestvujemo na Winter Festu. Mislili smo – pošto 

naša radnja brze hrane radi na Buvljaku u Malom Bajmoku, 
pa mnogi znaju naš asortiman 
hrane – da ćemo se predstaviti 
i kupcima u centru grada.  
Početna iskustva nam govore da 
smo na pozitivnoj nuli, pošto 
su ulazni troškovi dosta visoki, 
a uz to smo morali obezbediti i 
terensku fiskalnu kasu, pošto se 
radi o registrovanoj radnji, dakle 
moramo ispuniti sve zakonske 
okvire a to je u ovakvim uslovima 
mnogo teško. 

Za sada se najviše traže 
pečene kobasice i sveži čvarci. Trudimo se da svakog dana 
obezbedimo svežu slaninu za pečenje, a čvarke pečemo na 
licu mesta. Za sada toliko su traženi, da jedva udovoljavamo 

Ti rezultati su izazvali pažnju i sa strane, i nismo slučajno 
zaslužili npr. 2011. godine godišnje priznanje Regionalne 
privredne komore iz Subotice, a kao rezultat takvog rada iz 
godine u godinu bez većih problema ispunjavamo međunarodne 
zahteve našeg sistema za upravljanje kvalitetom. I u udruženju 
pijaca Srbije cene naše rezultate, a to dokazuje i činjenica, da 
aprila ove godine, na izbornoj skupštini poslovnog udruženja 
na novi mandat od dve godine po treći put sam izabran za 
predsednika upravnog odbora udruženja. 2013. godinu mogu 
smatrati uspešnom i sa tog aspekta, da je došlo do pomaka u 
trajnom rešenju pitanja kvantaške pijace odnosno veletržnice, i 
da u lokalnoj samoupravi takođe ozbiljno razmišljaju o stvaranju 
jedne savremeno opremljene i sa svim pratećim objektima 
obezbeđene veletržnice.  Formirana je i radna grupa sa zadatkom 
da do juna sledeće godine snimi potencijal, ponudu i potrebe 
tržišta i poljoprivrede, da se vidi, u kojoj meri je opravdana 
jedna takva investicija, kakve su njene perspektive, itd.   Takve 
veletržnice nema u Vojvodini, a ni Veletržnica u Beogradu, 
osnovana pre tri godine još nije dostigla potrebni nivo, dakle 
postoje sasvim lepi izgledi, da veletržnica u Subotici uspešno radi. 
U aktivnosti oko formiranja ove veletržnice najverovatnije će se 
uključiti i Kanjiža i Senta, koje su zainteresovane za stvaranje 
ovakvog regionalnog centra, a u tim naseljima bi se osnovali 
logistički centri odnosno otkupne stanice. Ta organizacija bi bila 
slična principu organizovanja d.o.o. „Regionalna deponija“ iz 
Subotice. Još nije određena lokacija veletržnice, u dosadašnjim 
razgovorima se došlo do dve moguće lokacije, jedna se nalazi na 
južnom kraju grada, lokacija nekadašnje „Sigme“ i zemljište oko 
nje, a drugo je zemljište pored takozvane druge kasarne, na kojem 
bi se dalo rešiti i parkiranje teretnih vozila, odnosno rasteretili bi 
teretnog saobraćaja ulice u centru grada. Analizom radni grupe 
biće obuhvaćena očekivani promet roba a i potrebna investiciona 
sredstva za obe lokacije.  U tom radu učestvuju predstavnici, 
čelnici lokalne samouprave, JKP „Subotičke pijace“, „Tržnice“ 
a.d. i još nekoliko stručnjaka. Dakle, radi se ozbiljno, ozbiljne 
su i namere da se nakon snimanja situacije uz obezbeđivanje 
sredstava iz više izvora počne s realizacijom ove ideje. Mislim da 
su stvoreni uslovi za to, jer na postojećoj privremenoj kvantaškoj 
pijaci promet je veći, nego što ta pijaca može da primi, raspoloživi 
prostor je mali za vozila koja dolaze, vozila dobavljača i kupaca 
često nemaju mesta za parkiranje, naročito vikendom stvara se 
velika saobraćajna gužva, okolnim stanarima smeta velika buka, 
itd., dakle svakako je opravdano izmeštanje kvantaške pijace. 
Na osnovu dosadašnji razgovora imam osećaj, da su namere 
za ostvarivanje te ideje ozbiljne, i nadam se da ćemo uspeti 
obezbediti i potrebna sredstva za realizaciju te investicije.   

Naravno veletržnica u Subotici moći će funkcionisati uspešno 
samo u slučaju da se formiraju slične veletržnice u više regiona 
Srbije. 2010. godine postojala je zamisao na državnom nivou o 
stvaranju nacionalne mreže veletržnica. Centrala bi se nalazila u 
Beogradu, u Vojvodini bi se formirala veletržnica u Novom Sadu 
i u Subotici, a u Srbiji u Nišu, Leskovcu, Kraljevu i Kragujevcu. 
Međutim samo je Beograd dobio izvesna sredstva za realizaciju 
te ideje. U Rumi smo u oktobru imali tematski skup, i kako smo 
informisani, u Nišu i u Novom Sadu se ozbiljno razmišlja o 
stvaranju ovakvih veletržnica. Na primer, u Novom Sadu ideja bi 
se ostvarila izmeštanje postojeće kvantaške pijace. 

- Dakle, sve u svemu, iza nas je godina sa puno posla, a imamo 
ideje, viziju budućnosti, a mislim da su našim radom zadovoljni 
i u lokalnoj samoupravi, ali i zakupci i kupci na našim pijacama. 
Naravno ništa nije savršeno, i mi smo imali propuste, možda smo 
mogli postići još bolje rezultate, ali uzimajući u obzir ekonomsku 
situaciju i pravno okruženje, mislim da nemamo čega da se 
stidimo.
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se svaki dan razlikuje od drugog i zbog toga su uzbudljivi svi 
dani.

Đani svoje vreme provodi u dobrom raspoloženju na 
zajedničkom štandu dve firme, „Hand Made“-a i „Bubbles“-a.

- Ove dve firme zajedno koriste ovu drvenu kuću. - Prvi 
put učestvujemo na zimskom vašaru. Želeli smo biti ovde i 

prošle godine, ali smo tada imali 
neke druge obaveze. Iskustva 
prvih dana su različita, ima 
mnogo prolaznika, mnogi se 
zaustavljaju, ali zasad više njih 
samo razgledava, razmišlja, vidi 
se da se još nisu odlučili, šta da 
kupe. Kao da snimaju ponudu i 
cene, verovatno prave spiskove, 
pa će tek kasnije kupovati stvari. 
Mislim da će biti više kupaca kako 
se budemo približavali Božiću. 
Izrađujemo ukrasne predmete 
i predmete za domaćinstvo od 

Medijan ploče, u 3D tehnici i retro stilu. Dekupaža je veoma lepa 
tehnika i mnogi traže predmete izrađene takvom tehnikom. 
Na žalost, ljudi imaju malo para, pa radije kupuju jeftinije, 
velikoserijske proizvode, a mi smo mišljenja, da ljudima treba 
nuditi nešto novo, lepo, po prihvatljivim cenama i uz manju 
maržu. Velika je prednost ove tehnike što se može primenjivati 
kod predmeta svih oblika i materijala, ukrasi lepo izgledaju, ali 
naravno sve to treba da je rađeno s dobrim ukusom. Upravo 
zbog toga koristimo blage boje, pastelne tonove,.

Naša firma je tek u stvaranju, u toku je obavljanje raznih 
formalnosti, a naše proizvode ćemo uskoro predočiti i putem 
bogato ilustrovane web prezentacije.

Robert Boršoš, suvlasnik Poslastičarnice „SEDO“
- Do sad smo bili prisutni na svim zimskim vašarima, pošto 

smo ranijih godini bili zadovoljni ostvarenim prometom. U ovo 
vreme, imajući u vidu predstojeće 
praznike, najtraženije su salon 
bombone. Subotičani /i naravno: 
Subotičanke/ vole i traže ovaj 
proizvod, ali ne možemo se 
požaliti na tražnju drugih naših 
bombona i slatkiša. U odnosu na 
druga naselja u pogledu prometa 
Subotica je na čelu, jer s jedne 
strane ima mnogo stanovnika, 
praznici imaju bogatu tradiciju, 
a i Winter Fest ima mnogo 
posetilaca, mnogo je prolaznika 

pa samim tim i kupaca. Traže se naše rukotvorine, zanatski 
proizvodi, ali imamo u ponudi i fabričke proizvode, koji mi ne 
bismo mogli proizvoditi po niskim cenama. 

- Na svu sreću još nije toliko hladno, ali ipak se moramo 
i mi zagrejati i spolja i iznutra, u tome nam pomaže čaj ili 
kuvano vino i naravno smenjujemo se, jer ne bismo mogli biti 
ovde ceo dan.

narudžbama. Naravno tražene su i tradicionalne pljeskavice i 
pečeno pile, ali ipak najviše se traži pečena pileća džigerice sa 
povrćem.  Za sada nema razloga za nezadovoljstvo, jer sve što 
spremimo, plane za tili čas. 

Hvala Bogu na vašaru je puno posetilaca, stalno dolaze 
kupci, dobro je raspoloženje, ali mislim, da bi bilo još bolje, 
ako bi se češće organizovali programi za posetioce i naravno 
za decu, jer po mom mišljenju i to je neophodno za praznično 
raspoloženje. 

Agneš Hever, rukotvorac i prošle godine je učestvovala na 
Winter Festu.    

- Posebno se spremam za zimski vašar, pošto se održava 
u najlepšem periodu godine, u došašću, kada vlada posebno 

raspoloženje, koji ima sasvim 
drugačiji sistem simbola, pa je 
sasvim prirodno da izrađujem 
ukrase, nakit i poklone u skladu 
s tim, a to su slike, ukrasi za jelku 
i staklene površine ili stolnjake u 
stilu pečvorka.  

- Rukotvorine su uglavnom 
skuplje od roba masovne 
proizvodnje. Ima li potražnje za 
vaše rukotvorine?

- Postoji sloj ljudi, koji 
traže lepo, dobro, kvalitetno 

i predmete posebnog dizajna, a spreman je to i platiti. 
Istovremeno izrađujem i manje, jeftinije predmete, kako bi ih 
mogli kupiti oni, koji za praznike mogu izdvojiti samo malo 
para. Učestvujem na najrazličitijim manifestacijama i na 
osnovu toga mogu Vam reći, da ne postoji pravilo: ponekad 
računam na to, da ću prvo prodati skuplje radove, pa se 
prevarim, a dešava se i obratno. Raduje me, što ipak ne mogu 
jednoznačno izjaviti, da stvar zavisi od novca. Poznajem ljude, 
o kojima znam da ne žive na velikoj nozi, da imaju malo para, 
pa ipak kupuju od mene, pošto su ti predmeti lepi i što osećaju 
da bez tih stvari praznik nije praznik. Ne kupuju svi poklone. 
Mnogi sebe obraduju s nekom lepom rukotvorinom, koji se 
raduju, kada i uz odricanje mogu izdvojiti iks dinara samo da 
bi posedovali neki predmet. Rekla bih, da se time zatvara krug, 
pošto ja stvarno s ljubavlju izrađujem te predmete. Taj koji ih 
kupuje, bilo sebi, bilo drugome, takođe donosi radost, a o tome 
dobijam i povratne signale – onda mi to daje novu snagu, novi 
elan, pomaže mi da prebrodim eventualno teže periode, a 
naravno vraća mi se vrednost uloženog rada i materijala.  I sve 
počinje ispočetka.

- Neki kažu, da predugo traje Winter Fest. Ja se za ovu 
manifestaciju posebno pripremam, jedva čekam da se otvori 
Winter Fest, jer vlada posebno raspoloženje, koji potpuno 
prožima čoveka. Ranije je Subotici nedostajala jedna 
ovakva manifestacija, i kada je pre tri godine u ovom obliku 
organizovana prvi put, jako sam se obradovala. Da bude 
potisnuta bovla, da i rukotvorci, zanatlije pokažu, šta znaju. 
Kupci u toku obilaska mogu jesti finu hranu uz neizbežno 
kuvano vino, čiji se miris oseća iz daljine. I najzad ne moramo 
putovati u inostranstvo, da doživimo nešto slično. Nalaze 
se poznanici, koji se davno nisu videli, izdvoje se iz mase da 
popričaju malo i sve to izaziva neopisiva osećanja. Zbog toga Nastavak na 4. strani
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Mihajlo Mihajlović, vlasnik klanice Meso Produkt iz 
Rume

- Naša klanica drugi put učestvuje na Winter Festu, ali 
tržište Subotice nije mi nepoznato, jer ranije smo sa Guljaš 

Čardom organizovali butkicijadu, 
a imali smo i radnju u Subotici, 
dakle 6-7 godina smo stalno 
prisutni u gradu. Specijalitet 
naše klanice jesu pušeni, dakle 
dimljeni, trajni suhomesnati 
proizvodi. Mnogi kažu da su 
bareni proizvodi mnogo bolji, 
ali smem tvrditi, da kvalitet 
proizvoda koji su obogaćeni 
raznim aditivima i slanom 
vodom ni izbliza nije  kao kod 
dimljenih proizvoda. Savremena 
tehnologija omogućava, da 

se salame prave od vode, začina i aditiva, ali s velikim 
zadovoljstvom mogu konstatovati, da su naši proizvodi traženi 
u Subotici, a to dokazuje i činjenica, da ste morali čekati na 
ovaj razgovor. Prednost manjih klanica je što mogu raditi sa 
starinskom tehnologijom i proizvesti robu domaćeg ukusa, pa 
ipak mogu opstati, a možda upravo zahvaljujući tome mogu 
naći svoje mesto na tržištu. Pored toga nama je posebno važan 
pouzdan kvalitet proizvoda, a zahvaljujući tome smo prisutni i 
u velikim robnim kućama,  a imamo i 14 prodavnica.

- Jako sam zadovoljan prijemom, jer čim smo postavili 
kućicu, mnogi su došli, brzo se proširila vest da smo ponovo 
prisutni na Winter Festu. Ima već onih, koji nas pozdravljaju 
kao stare poznanike.  I sam sam prisutan iz razloga da čujem 
mišljenje kupaca, potrošača, šta je ono čime su zadovoljni, 
eventualno da li imaju neke primedbe, zamerke, jer napredak je 
moguć samo ako su potrošači zadovoljni našim proizvodima.     

Nastavak sa 3. strane Barometar cena
Povrće 
Bela rotkva 40-60 din/kom
Beli luk 150-250 din/kg
Blitva 50-60 din/veza 
Brokoli 20-100 din/kom
Bundeva 40-50 din/kg
Bundeva rendisana 80-100 din/kg
Celer 20-60 din/kom
Crna rotkva 40-50 din/kg
Crni luk 40-60 din/kg
Crveni kupus 50-70 din/kg
Crveni luk 70-80 din/kg
Cvekla 20-50 din/kg
Čičoke 50-60 din/kg
Karfiol 150-200 din/kg
Keleraba 30-60 din/kom
Kelj 50-80 din/gl.
Kelj pupčar 150-180 din/kg
Kineski kupus 50-100 din/gl
Krastavac 200 din/kg 
Krompir 35-50 din/kg
Kupus 20-25 din/kg
Paprika 10-70 din/kom
Paradajz 150-160 din/kg
Pasulj 220-400 din/kg
Peršun 20-70 din/veza
Peršunov list 20 din/veza
Praziluk 20-60 din/kom
Sočivo 200 din/kg
Spanać 80-150 din/kg
Šargarepa 40-60 din/kg
Tikvice 200 din/kg
Zelena salata 40-60 din/gl.
Đumbir 430-480 din/kg
Kiseli kupus 60-100 din/kg
Kiseli krastavac 150-300 din/kg
Kisela paprika 150-250 din/kg
Pečena paprika 400 din/kg
Turšija 150-250 din/kg
Kisela cvekla 120-200 din/kg
Ajvar 300-400 din/tegla
Kuvani paradajz 100-150 din/l
Meso i prerađevine
Biserka 700 din/kg
Ćureća krila 285-400 din/kg 
Ćureća leđa 165-250 din/kg 
Ćureće grudi 750-800 din/kg
Ćureće meso 500 din/kg 
Ćureći batak 300-600 din/kg
Ćureći vrat 250-290 din/kg
Guščije meso 500-550 din/kg
Kokošje meso 320-350 din/kg
Pačija džigerica 2500 din/kg
Pačije meso 450-500 din/kg

Petao 320-400 din/kg
Pileća džigerica 300-350 din/kg 
Pileća krila 210-250 din/kg 
Pileća leđa 90-120 din/kg 
Pileće grudi 350-420 din/kg 
Pileće grudi b/k. 450-520 din/kg 
Pileće meso 250-300 din/kg 
Pileće noge 60 din/kg
Pileći batak 280-350 din/kg 
Pileći želudac 280-300 din/kg
Zec 450-500 din/kg
Riba 
Amur 320-350 din/kg 
Karaši 170 din/kg
Oslić 390-400 din/kg
Pastrmka 530 din/kg 
Smuđ 600-900 din/kg
Som 590 din/kg
Šaran 400 din/kg
Tolstolobik 260 din/kg
Mešovita roba 
Badem očišćeni 1000-1200 din/kg 
Gljive 160-1000 din/kg
Jaje 6-12 din/kom
Lešnik očišćen 900-1000 din/kg
Mak 500-680 din/kg
Med 450-650 din/kg 
Orasi – očišćeni 800 din/kg
Suve smokve 450-600 din/kg
Suve šljive 200-350 din/kg
Suvo grožđe 400-600 din/kg 
Urma 450-500 din/kg
Kolači 500-700 din/kg
Kore za krempitu 200-220 din/par
Kore za pitu 160-220 din/kg
Torte 60-100 din/kom
Pšenica 30 din/čaša
Jež od pšenice 60-150 din/kom
Salon bombone 400-600 din/kg
Čokolade 70-400 din/kom
Čokoladne figure 50-300 din/kom
Božićno- novogodišnje čestitke 

40-100 din/kom
Ukrasi od 40 din/kom 
Jelke
- sečene 600-4500 din
- s busenom 300-3000 din
- grane od 50 dinara
Stoka i živina /žive vage/
Tovljenik 180-200 din/kg
Prase 230-250 din/kg
Živina 115 din/kg
Ćurka 260 din/kg

/Cene od 13. decembra/
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U jednoj osnovnoj školi u Italiji odgovara klinka. Pita je 
učiteljica:
- Pet puta pet?
- 25.
- Tri puta četiri?
- 12.
- Šest puta četiri?
- 24.
- Dobro. Sedi, pet – kaže učiteljica.
Na to ustane mali Đovani i upuca klinku. Pita ga učiteljica: 
- Što si to uradio?! 
A mali odgovori:
- Mala je mnogo znala!

***
- Zaboga Ivice, šta ti se dogodilo s okom? 
- Ubola me komšinica Marica! 
- Sram je bilo, čuće me ona već! A čime te je ubola sine?
- Iglom za pletenje! 
- Veštica jedna, moglo ti je oko iscuriti?! No, valjda je to uči-
nila slučajno ili nenamerno, kroz igru? 
- Ne, mama, kroz ključaonicu kupatila...

***
- Kako Škotlanđani prave auto-put?
- Naprave 20 m puta i stave tablu ITD...

***
Pita Perica mamu:
- Mama, zašto tata nema kosu?
- Pa... zato što mnogo razmišlja, pametan je, pa mu je opa-
la.
- A zašto ti imaš tako puno kose?
- Sad zaveži i idi na spavanje!

***
Čovek uzbuđeno zvoni na vrata... 
- Komšinice, otvarajte, vašeg sina je pregazio valjak! 
- Ne mogu sada, u kupatilu sam, gurnite ga ispod vrata!

***
Pita baba Pericu:
- Perice, koga više voliš - mamu ili tatu?
A Perica će na to:
- Ja bih rekao, ali će se tata ljutiti.

***
- Je li, zašto taj novajlija ulazi u tenk sa dve glavice kupusa?
- Da nahrani gusenice.

***
Poklonila žena mužu za rođendan tvora.
- Jesi li ti luda, ženo? Gde ćemo da ga držimo? - uspaniči se 
muž.
- U spavaćoj sobi - odgovori prasica.
- Ali šta ćemo da radimo s užasnim smradom? - upita za-
brinuto muž.
Na to će žena:
- Ako sam se ja navikla, valjda će i tvor!

Vicoteka
***

Nakon povratka sa letovanja u Australiji, lord Kinsli odu-
ševljeno priča prijateljima u klubu:
- Fantastična zemlja! Imali smo na raspolaganju sve što 
nam treba: gomila barova sa plesačicama u okolini bun-
galova za mene, divna plaža za decu, nove prijateljice za 
ženu, ajkule za njenu majku...

***
Čovek ulazi kod ortopeda i skida cipele... 
- Fuj, kako Vam smrde noge! 
- E da, to mi je rekao i lekar opšte prakse, ali sam hteo mi-
šljenje specijaliste.

***
- Tata, moram da kažem da je učiteljica zaključila da ste 
mi domaći zadatak napisali ti i stric Marko.
- Pa po čemu je to zaključila, za boga miloga?
- Rekla je da toliko gluposti nikako ne može da napiše je-
dan čovek.

***
Sede na klupi momak i devojka i oboje ćute. U jednom tre-
nutku devojka upita momka: 
- Boga ti, o čemu ti razmišljaš? 
Momak kaže:
- O istom što i ti. 
Na to će devojka: 
- E, baš si bezobrazan!

***
Pita Mikica svog oca oca: 
- Tata, kakve su šanse da sledećeg leta idemo na more? 
- Pa iskreno sine... 40% da idemo, a 100% da ne idemo.

***
- Zašto je izmišljena televizija?
- Da bi i nepismeni imali razloga da nose naočare!

***
Sin sa fakulteta šalje pismo ocu kući:
- Oče, na ulici sam!
Otac mu odgovara:
- Sine, pazi se automobila!

***
Pita čovek svog drugara:
- Je l’, voliš li ti seks u troje?
- Šta volim, obožavam!
- Pa onda brzo trči kući!

***
Mali oglas
Prodajem auto u delovima od Žednika do Subotice.

***
Razgovaraju dve žene, pa će jedna drugoj:
- Mislim da me muž vara!
- Kako to? - upita druga.
- Pa, ni jedno dete ne liči na njega.

***
Pita nastavnica geografije:
- Koliko ima polova?
Perica odgovori:
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HOROSKOP ZA JANUAR
VODOLIJA

„Vodolija  stvarnost zvezda koja lebde iza plavetnila neba, u beskonačnom duboko plavom 
prostoru. Za Vodolije onaj Drugi je nepoznati univerzum, slična lutalica koja iz beskonač-
nosti teži ka drugoj beskonačnosti, saputnik u hodočašću, s kim će rado podeliti svoju hra-
nu i piće, u kome poštuje živog i mučenika, istraživača i onog, koji se nada.“ /Peter Rakoš/
A sada, da vidimo, šta možemo očekivati u 2014-toj godini?
OVAN: Možeš očekivati godinu ogromnih strasti, koja će biti puna neočekivanim ugodnim i 
romantičnim periodima. Bićeš pun/a energije, a to će se odraziti i na tvoje veze, na tvoju urav-
noteženost i tvoj napredak na radnom mestu. 2014. godina biće izvanredna za učenje. Tvoja 
finansijska situacija ostaće stabilna. U januaru uspori malo, a od februara ćeš nezaustavljivo 
napredovati. Porodica zahteva više pažnje.
BIK: Sledi godina puna uspeha. Istovremeno biće puna komplikovanih situacija, ali ti ćeš se po 
svojoj prirodi i nadalje truditi, da tvoja partnerska veza i emocionalni život bude u redu. Mnogo 
toga će se promeniti oko tebe, iskrsnuće nove mogućnosti i promeniće se i tvoj pogled na svet.  
Na finansijskom planu nastaviće se izvanredna serija koja već traje godinama, biće ovo godina 
pogodna na veće investicije, pa čak i za kupovinu nekretnina.
BLIZANCI: Prema astrološkim tradicijama planeta Jupiter, koja se često spominje kao planeta 
velike sreće, od januara će se nalaziti u tvom znaku. Biće ova izglednija godina od prošle. Možeš 
svakako računati na mirniju godinu, povoljniju u svakom pogledu i u zdravlju, i na planu posla 
i finansija. Najzad ćeš se osloboditi negativnih uticaja, odahnućeš. Dolaze za tebe povoljna vre-
mena.
RAK: U 2014-toj godini možeš ubrati plodove prošlih godina i donekle možeš popustiti uzde. 
Na poslu doživićeš jedan miran period. Vredi promeniti navike u ishrani, šetaj više – a sve tom 
sam po sebi doneće velike rezultate i promene u poboljšanju tvog raspoloženja.  I u ljubavnom 
životu predstoji ti lepa godina. Ovo će biti izuzetno povoljan period za zasnivanje porodice i za 
donošenje doživotnih odluka.
LAV: Predstojeći period će u svakom pogledu biti povoljniji od godine koja je iza tebe. Bićeš 
samouveren/a, a to će doneti očekivani efekat! Bićeš pun/a dobrih ideja. I fizički i psihički bićeš 
u pravoj formi, a to će doprineti da i svoj emotivni život usmeravaš što je moguće najbolje. Sve 
to će ti dati takav temperament, da će ti koža biti tesna. Jedno je sigurno: dosada će te zaobići!
DEVICA: Ovu godinu bi najradije započeo/la sa malo odmora iako si ti jedna od najvrednijih oso-
ba. 2014. godina za tebe može biti interesantna godina, burna godina svežih promena. U proleće 
u tvoj život će ući neki novi hobi, čime se odranije želiš baviti. Leto će biti malo mirniji period 
godine. Finansijski jesen će biti berićetan. Najzad možeš osećati da ne moraš štedeti.
VAGA: Na svakom planu možeš očekivati ozbiljan napredak, naročito ako obratiš pažnju na naj-
manju detalj pa u svetlu tih detalja razrađuješ svoje planove. Budi otvorena/a za osvajanje novih 
saznanja i sticanje iskustava. Tvoja karijera će se punom parom pokrenuti od marta do jula. Slo-
bodno pravi planove i za svoj privatni život. Ove godine sreća će biti uz tebe, pa je lako moguće 
da će ti Fortuna napuniti džepove.
ŠKORPIJA: Iza tebe je jedna veoma laka godina. 2014. moraćeš se malo više skoncentrisati na to 
da stvoriš stabilnu situaciju ne samo u finansijama već i na planu emocija i zdravlja. Radi sopstve-
nog razvoja stvoriće se možda neponovljiva prilika za samoobrazovanje, za produbljivanje svojih 
saznanja, pa čak i za nastavak školovanja. Budi više u krugu svoje porodice, kako bi ste mogli u 
miru i harmoničnom raspoloženju provesti preostali deo godine.
STRELAC: Biće ovo godina za pamćenje, naročito ako ne budeš sedeo/la na lovorikama. Ako nai-
đu dobre ideje, ne budi lenj/a da ih ostvariš, a predstojeći period pogoduje novim inicijativama i 
ambicioznim preduzetnicima/poslovima. Ako si dosad tajio/la svoj talenat, izađi na videlo s njim: 
imaćeš puno koristi od toga! Jačaće i tvoja privlačnost, u ljubavnom životu predstoje ti uzbudljivi 
meseci.
JARAC: Tvoj ljubavni život više neće teći u ritmu gore-dole. Proleće obećava manje promene u 
poslu, ali to će biti više neki iskorak. Početak leta će pogodovati svim poslovima u vezi nekretni-
na. Na finansijskom planu stvari ti dobro stoje, ali važan je oprez i promišljenost. Jarac se teško 
otvara prema drugima, ali ove godine ima dobre šanse da nađe svog para.
VODOLIJA: I spolja i iznutra si u dobroj formi, imaš poprilično vedro raspoloženje – a za to imaš 
sve razloge.  Naći ćeš rešenje na problem koji te već dugo tišti, a do sad nisi uspeo/la da ga rešiš. 
Zvezde će se pobrinuti da tvoj nivo energije uvek bude na visokom nivou, pa se slobodno opredeli 
za redovno bavljenje nekim sportom. I u ljubavi su ti izgledi povoljni, a uz to i u pogledu karijere 
predstoji ti izvanredna godina!
RIBE: Prvi osećaj kojim će ri u život banuti nova godina, biće osećaj slobode.  Bilo što ti je dosad 
pričinjavao probleme, nekakvu prepreku i zebnju, raspršiće se u trenu. Jačanjem tvoje pozitivne 
unutrašnje snage u svoj život ćeš privlačiti sve ugodnije osobe, osobe koje će ti pomoći u ostvari-
vanju tvojih planova u pogledu porodice, ljubavi, zdravlja i posla.
SVIM ČITAOCIMA „INFORMATORA“ ŽELIM SREĆNU, USPEŠNU NOVU GODINU PUNU RADOSTI!

Marija Braun

- Ima ih dva!
A koji su to polovi? - pita nastavnica dalje.
- Muški i ženski!

***
- Mamaaaa!!! Perica i Jovica neće da me puste u kadu!
- A zašto, Marice?
- Igraju se podmornice, i kažu da ja nemam periskop!

***
Doveo priprosti čovek ženu lekaru, ovaj je pregledao, poslao 
u čekaonicu i zadržao muža, pa mu kaže:
- Žao mi je, ali nema njoj života ni 2 meseca. Nego da je 
vodite da se odmara, da uživa.
- Pa ‘de da je vodim?
- Ne znam, eto - vodite je u banju!
- A šta ima u toj banji?
- Ima vode da se kupa, da se maže blatom i tako...
Izašao čovek, pa kaže ženi:
- Rekao doktor da te vodim u banju.
- A šta ima u toj banji?
- Ima vode da se kupaš, neko blato da se mažeš, valjda...
- A što da se mažem sa blatom?
- Ne znam, valjda da se navikavaš.

***
- Znaš li kako je Pera izgubio sat?
- Kako?
- Sat je stao, a Pera je išao dalje...

***
Kupio čovek digitalni sat, i ide ulicom, kada ga jedan pro-
laznik upita, koliko je sati. Onaj prvi se pravi lud, i nastavi 
dalje, ali čovek opet ga pita koliko je sati. Ovaj opet ništa.
- Pa, čoveče, možeš li mi reći koliko je sati?
- Ma rekao bih ti kada bih znao koliko je 9 podeljeno sa 45.

***
Kupio neženja frižider. Dolazi mu drugar u posetu i pita ga:
- Šta ti je to?
- To ti je frižider.
- A znaš li čemu ti to služi?
- Pa, kad kupiš nešto od hrane, da ti se ne pokvari. Ovde se 
stavlja meso, ovo je za piće...
- A kakve su ti ovo rupice?
- To ti je za jaja, al` mnogo boli kad se zatvore vrata.

***
- Reci mi, zašto trljaš ruke?
- Hladno je, zebu me.
- Pa što ih ne staviš u džepove.
- Ne mogu, tamo su rukavice...

***
Pedeset i neke razgovaraju dvojica logoraša u Sibiru.
- Koji član krivičnog zakonika su ti napakovali?
- Sam sam kriv. Bio sam suviše lenj.
- Zar već zatvaraju i zbog toga?
- Sedeli smo u restoranu i razgovarali o političkoj situaciji 
kod nas. Bio sam suviše lenj da pravo iz restorana odem 
u policiju i prijavim prisutne. Neko je otišao pre mene i u 
zoru su me pokupili.


